
editorialη αποψη µας

Έφυγε και το πρώτο δίµηνο του ’17, µε πολύ κρύο και αρκετές DXpeditions στον αέρα,που κράτησαν τους συναδέλφους µπροστά από τους ασυρµάτους.
Ακόµα περιµένουµε την άδεια από το Υπουργείο για την εκχώρηση της µπάντας των 60 m(5 MHz). Η Ένωση έχει κάνει τις απαραίτητες ενέργειες τόσο γραπτά όσο και προφορικάκαι περιµένει τα αποτελέσµατα.
Στις 22 του Γενάρη έγινε η ετήσια Γενική Συνέλευση, όπου εκτός των άλλων έγινε δια-γραφή των οφειλών συναδέλφων µέχρι και το έτος 2013. 
Στις 19 Φεβρουαρίου έγινε η εκδήλωση κοπής της πρωτοχρονιάτικης πίτας και οι βρα-βεύσεις των συναδέλφων, που διακρίθηκαν στις ραδιοερασιτεχνικές διοργανώσεις τηςΕ.Ε.Ρ. καθώς και των εθελοντών, που υποστήριξαν τις τηλεπικοινωνίες του ΚλασικούΜαραθώνιου της Αθήνας. Μία ακόµα βράβευση έγινε προς τις γυναίκες συναδέλφους, πουκατέχουν DXCC σε οποιοδήποτε level. 
Το φλουρί της πίτας αντιστοιχεί σε έναν φορητό ποµποδέκτη ICOM προσφορά της εται-ρείας ΑΦΟΙ ΠΑΡΙΣΣΙΝΟΥ Α.Ε. Η πίτα ήταν προσφορά της εταιρείας ΠΑΤΣΗΣ CATE-RING- ΖΑΧΑΡΟΠΛΑΣΤΕΙΑ – ΓΑΛΑΚΤΟΠΟΙΗΜΑΤΑ. Ευχαριστούµε πολύ τους δωρη-τές µας.
Με µεγάλη χαρά διαπιστώνουµε ότι η συµµετοχή στα µαθήµατα προετοιµασίας τωννέων ραδιοερασιτεχνών αυξάνεται συνεχώς: Η οµάδα Α΄ εξαµήνου 2017 αποτελείται από54 άτοµα. Αυτό οφείλεται στην άψογη διοργάνωση των σεµιναρίων, που στοχεύουν στηδηµιουργία σωστών ραδιοερασιτεχνών και όχι ατόµων που απλά θα περάσουν στις εξετά-σεις. Ευχαριστώ πολύ τον άξιο συνάδελφο και Έφορο Εκπαίδευσης Μάκη ΜανωλάτοSV1NK, τον οποίο το ∆.Σ. στηρίζει στο έργο του.
Από τις 15 Μαρτίου ξεκινούν µαθήµατα για την εκµάθηση του κώδικα Morse από τον“∆άσκαλο” Γιώργο Οσίπωφ SV1KU. Όσοι πιστοί προσέλθετε.
Τέλος, ανακοινώθηκαν µε µεγάλη καθυστέρηση τα αποτελέσµατα για το VHF contestαπό την IARU χωρίς να αλλάζει κάτι στην κατάταξη των Ελληνικών σταθµών που είχε ανα-κοινωθεί στο προηγούµενο τεύχος του SV NEA.
Εύχοµαι σε όλους ένα καλό και δηµιουργικό δίµηνο.
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